
Respostes a la ciutadania de la regidora no adscrita al Ple de 20/03/2019 

Sra. Maria Jesús Sinfreu 
 
Preguntes per a tots els grups municipals i regidors no adscrits 
 
Un dels problemes que preocupen més als veïns d’Esplugues és la inseguretat 
ciutadana i l’incivisme. No creuen que tornar a introduir la figura del sereno, tal 
i com s’ha fet per exemple a Santa Coloma de Gramanet, contribuiria a fer 
d’Esplugues una ciutat més segura i cívica? 
 
La senyora Benito: 

“Gracias, señora Sinfreu. Pues básicamente lo mismo, es una cuestión que debería 
de valorar tal vez el gobierno municipal. Lo que sí que tal vez habría que hacer, y es 
una opinión también personal, es ampliar tal vez la presencia de la Policía Local en 
aquellas zonas de Esplugues donde se están cometiendo, pues, más acciones 
incívicas y donde se producen más robos. Es una opinión personal, pero en 
cualquier caso lo tendría que valorar el gobierno municipal.” 

 


